
 

 

 

Interpellation till omsorgsnämndens 

ordförande om sommarvikarier 

Vi har i media kunnat följa kampen för att ordna sommarvikarier till omsorgsnämndens 

verksamhet i sommar. Vid ett tillfälle bjöds intresserade in att anmäla sitt intresse att 

sommarjobba inom omsorgen.  

I kraven som kommuniceras är t.ex. följande punkter omnämnda: 

-kan du simma? 

-kan du cykla? 

-kan du arbeta med både kvinnliga och manliga kollegor? 

-kan du arbeta med både kvinnliga och manliga brukare? 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande frågor till omsorgsnämndens ordförande 

 Tycker omsorgsnämndens ordförande att dessa krav är adekvata? 

 Kan omsorgsnämndens ordförande garantera att sommarens verksamhet kommer att 

fungera med upprätthållen patientsäkerhet? 

 

På moderata fullmäktigegruppens vägnar 

Ulrik Bergman (M)  
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